
Bestyrelsesmøde 0nsdag den 18. september 2024: referat 

 
1: Medlemmernes opbakning til medlemsaktiviteter 2024 

  onsdage: fordeling diskuteret. Bent ’presser’ rækkerne.  

  torsdage:  indsamling af tilbud 

   Alternativt vi udpeger. Arbejdstid følger turneringerne      

                                     

  2: Tidsforbrug pr spil. Primært i C-rækken - 

  Hjælper de nye, som ikke kender vores rytme.                                                                                                                     

 

3: Lydniveauet – hvilke tiltag skal tages. 

  Rumklang skal dæmpes. 
  Der ønskes lyddæmpende plader på væggene. Vi skal spørge sagkundskaben, f.  

 eks. Artelia, inden vi investerer. 

 

  4: Begynderkursus tirsdage. 

  Der skulle komme 7 elever.  

 

5: Turneringen torsdag. -11 borde- hvordan kan disse opdeles rækkemæssigt. 

  Nu 3 rækker .  Måske 2 rækker med 5 og 6 borde, men også et tilbud til   

  onsdagsmedlemmer om at være faste substitutter for 300 kr. 

 

6.  Fastsættelse af dato for fællesspisning for bestyrelsen – og hvor skal den afholdes. 

  25. okt. på cafe Oscar. 

 

7. Eventuelt- 

  Brev fra Prins Jørgens Gardes Støtteforening. Orientering. 

 

 

 

   Referent : Rikke . Til Stede var Bent, Line, Rikke, Kirsten Skotte, Arne, Ole og Olaf 

             Afbud fra Anne. 


